
 
 
Svar på Peter Bernards interpellation om rullstolsgarage 
 
 
Peter Bernard har ställt följande fråga till mig: När kommer personer boende på Gotland 
som är i behov av rullstolsgarage kunna få det? 
 
Mitt svar är: När regering och riksdag ändrat lagen, så det blir ok med 
bostadsanpassningsbidrag igen för rullstolsgarage. Då kan alla på Gotland som har behov av 
rullstolsgarage också få det. 
 
Peter Bernard har i sin interpellation föredömligt redogjort för problematiken med hur ett 
domstolsutslag ändrade villkoren för att få bostadsanpassningsbidrag för att kunna få 
rullstolsgarage. En lagtolkning som stängde dörren till rörlighet och möjlighet att ta sig runt 
efter eget önskemål med ett eldrivet fordon. Förra regeringen gav Boverket i uppdrag att se 
över hindren och de har i februari i år lämnat sin rapport till regeringen om behovet av 
lagändring, så fler kan få tillgång till de eldrivna fordon som ger ökad frihet till de med 
funktionsvariationer.  
 
I rapporten finns klara skrivningar om vad Boverket anser behöver göras:  

Ett annat förslag är en följd av en dom från Högsta förvaltningsdomstolen som pekas ut särskilt i 
regeringsuppdraget (HFD 2020 referat 70). Domstolen fann att ett lätt flyttbart rullstolsgarage inte var 
en komplettering av en fast funktion i bostaden och därför inte var bidragsberättigande. Efter domen så 
har det varit ett markant mindre antal beviljade bostadsanpassningar i form av rullstolsgarage. 
Boverket föreslår därför ändringar för att göra lätt flyttbara rullstolsgarage bidragsberättigande (avsnitt 
6.4).  

Vi får innerligt hoppas att regeringen sätter full fart på denna lagändring, så den kan träda i 
kraft så snart som möjligt, så denna frihetssymbol snarast kan få brukas av alla som har 
behov av det på Gotland. 
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